

DriftKnot

Deposition Aid and Spray Drift Management**

GENERAL INFORMATION:

Utility Modifier that widens the conditions under which pesticides may be applied and changes the integrity of spray diluent (water) to maximize deposition, canopy penetration and minimize spray drift**



Principal Functioning agents by weight

Modified vegetable oil, petroleum oil, alkyl phenol ethoxylate.....100%

DIRECTIONS FOR USE:

Read label completely.

DriftKnot may be applied with insecticides, herbicides and fungicides using ground or aerial equipment. Control of fine droplets that evaporate before reaching the target is critical to improving downwind particle movement and reducing vapour movement of pesticides. Invert technology is different than thickening agents allowing finer particles to penetrate Further into the canopy resulting in better coverage for most pesticides.

APPLICATION RATES:

Apply 30 to 90 ml at 5 to 10 U.S. gpa.
Apply 60 to 180 ml at 10 to 20 U.S. gpa
Best rate: 60 ml at 5 to 10 gpa, 120 ml above 10 gpa

MIXING:

Fill sprayer 1/3 to 2/3 of total water volume. Add pesticide(s) and agitate until thoroughly mixed. Add adjuvants(s) and agitate until thoroughly mixed. Add this product and agitate until thoroughly mixed. Fill tank with remainder of desired water. A jar test is recommended for evaluating compatibility of this product with multiple product mixtures.

Chemical injection Systems: Add DriftKnot alone to the System first and inject while the tank is filling. Flush injector with water before adding pesticides, fertilizers or other products.

Water Conditioners such as N Tense and Reddy IT are compatible once diluted in spray water.

FIRST AID:

IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses if present, after the first 5 minutes, then continue cautiously rinsing eye. If eye irritation persists: Get medical advice/attention.

IF ON SKIN OR CLOTHING: Take off contaminated clothing and wash it before reuse. Wash with plenty of soap and water for several minutes. If skin irritation occurs: Get medical advice or attention.

IF SWALLOWED: Unless advised otherwise by a poison control center or doctor, have the person rinse mouth with water, if able. Do not give anything by mouth to an unconscious person. DO NOT INDUCE VOMITING.

IF INHALED: If breathing is difficult, remove person to fresh air and keep at rest in a position comfortable for breathing. If person is not breathing, call 911 or an ambulance, and then give artificial respiration, preferably mouth to mouth if possible.

STORAGE:

Do Not Store below -10C°. Store in original container only. Keep container tightly closed, do not allow water to be introduced into the contents of this container. Do not contaminate water sources by runoff from cleaning of equipment, disposal of equipment wash water or spray waste.



CONTAINER DISPOSAL:

Triple rinse (or equivalent) and add rinsate to spray tank, puncture then return to a suitable pesticide container collection site for recycling. For help in chemical emergencies involving spill, leak, fire or exposure call toll free 1-877-512-4659.

CONDITIONS OF SALE AND WARRANTIES:

Seller warrants that the product conforms to its chemical description and is reasonably fit for the purpose stated on the label only when used in accordance with label directions and under normal conditions of use. Seller makes no other express or implied warranties either of merchantability or fitness for a particular use. In no case will the seller be held liable for consequential, special or indirect damages resulting from handling, storage, or incorrect use of this product.

Adjuvants Plus Inc.

Unit 8 - 106 Wigle Avenue
Kingsville, ON N9Y 2J8 Canada
T+1(519) 733-4659 T+1(877) 512-4659
F+1(866) 390-2165
info@adjuvantsplus.com

DriftKnot

Aide au dépôt et gestion de la dérive de pulvérisation**

INFORMATIONS GÉNÉRALES:

Modificateur d'utilité qui élargit les conditions d'application des pesticides et modifie l'intégrité du diluant de pulvérisation (eau) pour maximiser le dépôt, la pénétration de la canopée et minimiser la dérive de pulvérisation **

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS



MISE EN GARDE

ne irritation cutanée. Provoque une irritation des yeux.

MODE D'EMPLOI

Lire entièrement l'étiquette.

DriftKnot peut être appliqué avec des insecticides, des herbicides et des fongicides à l'aide d'un équipement terrestre ou aérien. Le contrôle des fines gouttelettes qui s'évaporent avant d'atteindre l'objectif est essentiel pour améliorer le mouvement des particules sous le vent et réduire le mouvement de vapeur des pesticides. Drift Knot est doté de la technologie Invert qui permet aux particules plus fines de pénétrer davantage dans la canopée, ce qui permet une meilleure couverture pour la plupart des pesticides.

TAUX D'APPLICATION

Appliquer 30 à 90 ml à 5 à 10 GPA.

Appliquer 60 à 180 ml à 10 à 20 GPA.

Meilleur débit: 60 ml à 5 à 10 GPA, 120 ml au-dessus de 10 GPA.

MÉLANGE

Remplissez le pulvérisateur de 1/3 à 2/3 du volume total d'eau.

Ajouter le(s) pesticide(s) et agiter jusqu'à homogénéité. Ajouter des adjuvants, selon le besoin, et agiter jusqu'à homogénéité. Ajouter le DriftKnot et agiter jusqu'à homogénéité. Remplissez le réservoir avec le reste d'eau souhaitée. Un test en pot est recommandé pour évaluer la compatibilité

de ce produit avec plusieurs mélanges de produits.

Systemes d'injection chimique

Ajoutez d'abord DriftKnot seul au système et injectez pendant que le réservoir se remplit. Rincer l'injecteur avec de l'eau avant d'ajouter des pesticides, des engrais ou d'autres produits.

Les conditionneurs d'eau tels que N Tense sont compatibles une fois dilués dans de l'eau pulvérisée.

PREMIERS SECOURS

EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX: rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Retirer les lentilles cornéennes si présentes, après les 5 premières minutes, puis continuer à rincer les yeux avec précaution. Si l'irritation oculaire persiste: consulter un médecin.

EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU OU LES VÊTEMENTS

Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. Laver abondamment à l'eau et au savon pendant plusieurs minutes. En cas d'irritation cutanée: consulter un médecin.

EN CAS D'INGESTION

Sauf avis contraire d'un centre antipoison ou d'un médecin, faire rincer la bouche à l'eau, si possible. Ne rien administrer par voie orale à une personne inconsciente. **NE PAS FAIRE VOMIR.**

EN CAS D'INHALATION

Si la respiration est difficile, déplacer la personne à l'air frais et la maintenir au repos dans une position confortable pour respirer. Si la personne ne respire pas, appeler le 911 ou une ambulance, puis pratiquer la respiration

artificielle, de préférence le bouche à bouche si possible.

ENTREPOSAGE

Ne pas stocker en dessous de -10C°. Conserver uniquement dans le contenant d'origine. Garder le récipient bien fermé, ne pas laisser d'eau s'introduire dans le contenu de ce récipient. Ne pas contaminer les sources d'eau par ruissellement provenant du nettoyage de l'équipement, de l'élimination de l'eau de lavage de l'équipement ou des déchets de pulvérisation.

ÉLIMINATION DES CONTENANTS

Rincer trois fois (ou équivalent) et rincer le réservoir de pulvérisation, perforer puis retourner dans un site de collecte de contenants de pesticides approprié pour recyclage. Pour obtenir de l'aide en cas d'urgence chimique impliquant un déversement, une fuite, un incendie ou une exposition, composez sans frais le 1-877-512-4659.

CONDITIONS DE VENTE ET GARANTIES

Le vendeur garantit que le produit est conforme à sa description chimique et qu'il est raisonnablement adapté à l'objectif indiqué sur l'étiquette uniquement lorsqu'il est utilisé conformément aux instructions de l'étiquette et dans des conditions normales d'utilisation. Le vendeur ne fait aucune autre garantie expresse ou implicite de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier. En aucun cas, le vendeur ne pourra être tenu responsable des dommages indirects, particuliers ou indirects résultant de la manipulation, du stockage ou d'une mauvaise utilisation de ce produit.



Adjuvants Plus Inc.

Unit 8 - 106 Avenue Wigle

Kingsville, ON N9Y 2J8 Canada

T+1(519) 733-4659 T+1(877) 512-4659

F+1(866) 390-2165 info@adjuvantsplus.com

<https://adjuvantsplus.com>